

DECO



argent

PANTONE 8400 C

SILVER SPRAY

V1 : GB / GR / RU
sérigraphié



www.hagerty.world



www.hagerty.world

SILVER SPRAY



PROTECT & SHINE

For Silver & Silver plated

Contains / Contains / Содержит : octadecane-1-thiol

Net 200ml e 3

12m 270

30 sec 24-30 cm

Made in Belgium for Hagerty SA
Promenade-Noire 1
2000 Neuchâtel - Switzerland
T +41 32 724 44 67
www.hagerty.world

22772 HAGERTY SILVER SPRAY

1239992/09/10

GB Cleans and provides long lasting shine. Especially suitable for carved and relief objects. Danger: Contains (octadecane-1-thiol). May produce an allergic reaction. Extremely flammable aerosol. Pressurized container: May burst if heated. Causes serious eye irritation. May cause drowsiness or dizziness. Harmful to aquatic life with long lasting effects. Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Do not pierce or burn, even after use. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention. Store in a well ventilated place. Keep container tightly closed. Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50°C/ 122°F. Keep out of reach of children. If medical advice is needed, have product container or label at hand. Contains: Hydrocarbons, C7-C9, n-alkanes, iso-alkanes, cyclic. Composition according to the E.C. guide lines: Aliphatic hydrocarbons > 30%.

GR Παλίζει στη στιγμή ασημένια & επάργυρα σκεύη. Ειδικό για σκαλιστά & ανάγλυφα αντικείμενα. Προσφέρει προστασία από την οξείδωση. Διανομή: ΜΕΓΑΛΟΟΙΚΟΝΟΜΟΥ Μου.Ε.Π.Ε., Τηλ: 210/3216537 email: megaloi@otenet.gr ΤΗΛ. ΚΕΝΤΡΟΥ ΔΗΛΗΤΗΡΙΑΣΕΩΝ 210/7793777. Κίνδυνος: Περιέχει (δεκαοκτανο-1-θειόλη). Μπορεί να προκαλέσει αλλεργική αντίδραση. Εξαιρετικά εύφλεκτο αερόλυμα. Δοχείο υπό πίεση: μπορεί να σπάσει αν θερμανθεί. Προκαλεί σοβαρό ερεθισμό των ματιών. Μπορεί να προκαλέσει υπνηλία ή ζάλη. Επιβλαβές για τους υδρόβιους οργανισμούς, με μακροχρόνιες επιπτώσεις. Μακριά από θερμότητα, καυτές επιφάνειες, σπίθες, φλόγες και άλλες πηγές ανάφλεξης. ΑΠΑΓΟΡΕΥΕΤΑΙ το ΚΑΠΝΙΣΜΑ. Να μην τρυπηθεί ή καεί ακόμα και μετά τη χρήση. ΣΕ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΕΠΑΦΗΣ ΜΕ ΤΑ ΜΑΤΙΑ: Ξεπλύνετε προσεκτικά με νερό για αρκετά λεπτά. Αφαιρέστε τους φακούς επαφής, εάν υπάρχουν και είναι εύκολο να το κάνετε. Συνεχίστε να ξεπλένετε. Εάν ο ερεθισμός των ματιών επιμένει: ζητήστε ιατρική συμβουλή / βοήθεια. Αποθηκεύεται σε καλά αεριζόμενο χώρο. Το δοχείο να διατηρείται ερμητικά κλεισμένο. Προστατέψτε από το φως του ήλιου. Να μην εκτίθεται σε θερμοκρασίες άνω των 50 ° C / 122 ° F. Κρατήστε το μακριά από παιδιά. Εάν ζητήσετε ιατρική συμβουλή, να έχετε τον περιεκτη του προϊόντος ή την ετικέτα. Περιέχει: Υδρογονάνθρακες, C7-C9, N-αλκάνια, ισο-αλκάνια, κυκλικές. Σύμβαση σύμφωνα με τις κατευθυντήριες γραμμές ΕΚ: Αλειφατικοί υδρογονάνθρακες > 30%.

RU спрей для серебра Очищает и обеспечивает длительный блеск. Особенно подходит для резных и оказанию помощи объектов. Опасно: Содержит (octadecane-1-thiol). Может вызвать аллергическую реакцию. Легко воспламеняющийся аэрозоль. Баллон под давлением: при нагревании может произойти взрыв Вызывает серьезное раздражение глаз. Может вызывать сонливость или головокружение. Вредно для водных организмов с долгосрочными последствиями. Беречь от тепла, горячих поверхностей, искр, открытого огня и других источников возгорания. Не курить. Не протыкать и не сжигать, даже после использования. ПРИ ПОПАДАНИИ В ГЛАЗА: Осторожно промойте глаза водой в течение нескольких минут. Снять контактные линзы, если вы пользуетесь ими и если это легко сделать. Продолжить промывание глаз. Если раздражение глаз не проходит, обратиться к врачу. Хранить в хорошо вентилируемом месте. Держать контейнер плотно закрытым. Беречь от солнечных лучей. Не подвергать воздействию температур свыше 50°C/122°F. Опасно: углеводороды, C7-C9, n-алканы, изо-алканы, циклические. Состав в соответствии с Е.С. направляющие линии: Аليفатические углеводороды > 30%.